



特選商務會議優惠

富豪機場酒店距香港國際機場僅2分鐘步程,設有30個靈活場地的世界級會議中心,涵蓋小型會議至1,500人大型活動。距離亞洲國際博覽館僅1分鐘車程,往港珠澳大橋口岸僅10分鐘車程,前往中環亦僅24分鐘,為與會者提供極致便利的交通體驗。

全日會議優惠:每位港幣708元

優惠包括:

- 於特定時間內使用會議廳
- 上午及下午茶點供應(半日會議包含一個咖啡茶點時段)
- 於酒店指定餐廳享用精選午餐
- 無線寬頻上網服務(只限每人一部流動電子產品)
- 使用會議文儀用品如白板連白板筆、環保筆記紙及鉛筆
- · 使用會議文儀設備包括LCD投影機、螢幕及演講台連揚聲器*
- · 以優惠價使用宴會大殿的內置LED高清顯示屏幕*

其他優惠:

• 以優惠價格享用其他主題茶點或低碳餐單

半日會議優惠:每位港幣608元



2026年3月31日或之前預訂, 加送一節迎賓茶點

預訂及查詢,請聯絡宴會統籌部。

條款及細則:

- 優惠有效期至2026年12月31日
- 價目須另加一服務費及政府稅(如適用)
- 所有會議套餐最少10位起
- 圖片只供參考
- 優惠須提前預訂及視乎供應情況以作最後確認
- 富豪機場酒店保留修改上述會議優惠之權利而毋須另行通知

♀ 香港赤鱲角香港國際機場暢達路9號

立即預訂







Comprehensive Meeting Packages

Situated just a two-minute stroll from Hong Kong International Airport, Regal Airport Hotel boasts a world-class conference centre with 30 flexible venues, accommodating everything from intimate meetings to large-scale events for 1,500 participants. With AsiaWorld-Expo only one minute away by rail, the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge transport hub a mere 10-minute drive, and Central just 24 minutes by train, the hotel offers unrivalled convenience for all attendees.

Full Day Meeting Package: HK\$708 per person

Half Day Meeting Package: HK\$608 per person

Privileges:

- Complimentary use of meeting venue at a specified period
- · Morning and afternoon coffee breaks with refreshment (1 coffee break with refreshment for half day meeting package)
- · Luncheon at designated restaurant
- Complimentary wireless internet access (one device per person)
- · Complimentary use of meeting stationery with whiteboard, flip chart, writing pads and pens
- One set of standard audio-visual equipment including LCD projector, screen and wireless microphone*
- Discounted price on the usage of built-in LED wall in Grand Ballroom*

Other Privileges:

• Low Carbon Menu and Theme Coffee Break Menu at a special rate



Complimentary welcome coffee session for bookings made on or before 31 March 2026

For reservations and further information, please contact Events Sales Team

+852 2286 6819



≥ meet@airport.regalhotel.com

Terms and Conditions:

- Offer is valid from now until 31 December 2026
- Prices are subject to 10% service charge and prevailing government tax (if applicable)
- A minimum guarantee of 10 persons is required for all meeting packages
- · Photos are for reference only
- Reservation must be made in advance and is subject to availability and final confirmation
- Regal Airport Hotel reserves the right to change the offer without prior notice

9 Cheong Tat Road, Hong Kong International Airport, Chek Lap Kok, Hong Kong

Book Now

